

Title (en)
Album sheet

Title (de)
Albumblatt

Title (fr)
Feuille d'album

Publication
EP 0909660 A1 19990421 (DE)

Application
EP 97118116 A 19971018

Priority
EP 97118116 A 19971018

Abstract (en)
The leaf has several sheets (1) where at least one side of the sheets has adhesive regions (2) covered by a detachable separating sheet (3) with silicone content. Both sides of the sheet have strip-shaped or corrugated adhesive parts. One album side has at least two, preferably three or four square adhesive parts and smaller than the pictures placed on them. Along one side edge of the album sheet is a strip (4) in which are preferably circular holes (5).

Abstract (de)
Das erfindungsgemässe Albumblatt (1) weist mindestens eine Klebeschicht (2) auf, welche durch ein abnehmbares Deckblatt (3) abgedeckt ist. Vor dem Anbringen einer Photo kann dieses Deckblatt (3) einfach weggenommen werden und das Photo auf die Klebefläche (2) aufgebracht werden. Vorteilhafterweise wird für das Aufbringen der Photos auf das Albumblatt (1) keine zusätzlichen Befestigungsmittel benötigt und die Herstellung kann verhältnismässig einfach erfolgen und stellt keine extrem hohe Anforderungen an die Präzision. <IMAGE>

IPC 1-7
B42F 5/00

IPC 8 full level
B42F 5/00 (2006.01)

CPC (source: EP US)
B42F 5/00 (2013.01 - EP US); **Y10T 428/1476** (2015.01 - EP US)

Citation (search report)
• [X] DE 2720680 A1 19781109 - STICHT ERICH
• [X] GB 1523257 A 19780831 - ORTIZ SA JOSE

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE DK ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0909660 A1 19990421; **EP 0909660 B1 20030326**; AT E235382 T1 20030415; DE 59709637 D1 20030430; ES 2196232 T3 20031216; US 6171008 B1 20010109

DOCDB simple family (application)
EP 97118116 A 19971018; AT 97118116 T 19971018; DE 59709637 T 19971018; ES 97118116 T 19971018; US 5946298 A 19980414